
 
    
 
 
Bestyrelsesmøde i AutoCamperRådet 
Torsdag den 22. februar 2024 kl. 15:00 
Ferie for Alle i Herning  
 
Lokale 4 Indgang Vest MCH Messecenter Herning 
 

 
Mødedeltagere: 
Hans Bækvang  HB Dansk AutoCamperForening 
Gert Melchiorsen  GM Dansk AutoCamperForening 
Jørgen Nielsen  JN Campervenner 
Ebbe Lilliendal  EL Campervenner 
Helmut Madsen  HM DK-Autocam 
Hans Jørgen Vad  HV DK-Autocam 
Anne-Vibeke Isaksen  AI DCU 
Lars Foged   LF DCU 
 
Per Frederiksen   webmaster PF 
 
 

Dagsorden: 
1. Velkomst 
2. Nye medlemmer i bestyrelsen 
3. Planlægning af generalforsamling 2024 
4. Drøftelse af forslag til vedtægtsændringer 
5. 4250 sagen nyheder 
6. Orientering om Områdeambassadørerne 
7. Hjemmesiden – evt. oplæsningsmulighed 
8. Opfølgning på beslutninger fra seneste bestyrelsesmøde 

o Ændring af campingregulativet . Oplæg fra AI og HM  
9. Introduktionsvideoer 
10. Regnskab 
11. Ajourføring af hjemmeside 

      12. Eventuelt 
13. Næste bestyrelsesmøde 
 

REFERAT 
 
 
1. HB bød velkommen til mødet, hvor alle var til stede.  

 
2. Særlig velkommen til de 2 nye medlemmer af ACR  Ebbe Lilliendal og Hans Jørgen Vad. 

Der blev lavet en præsentationsrunde. 
 

3. Da der var en forening, der ikke havde lagt mærke til, at generalforsamlingen var datere til 
den 14. april, blev man enige om den 27. april. hos DCU Odense. Generalforsamlingen 
bliver fastsat til kl. 13 med middag for tilmeldte kl. 18.00. Der bliver et formøde for 
bestyrelsen kl. 10.00 



 
 
 

 
 

4. Der er umiddelbart ingen ændringer. 
 

5. Et udvalg i EU har sagt god for, at der kan køres til 4.250 kg. på et B-kørekort, Der skal en 
beslutning i kommissionen til og derefter skal de enkelte lande tage stilling til sagen. EL 
gjorde opmærksom på, at vi i Danmark rent teknisk har mulighed for at vedtage det 
allerede nu. ACR vil i givet tilfælde kontakte ordførerne i transportudvalget. 

 
6. GM gav en orientering om OmrådeAmbassadørernes arbejde siden sidst. Der er sager 

kørende i Middelfart – Tønder – Varde – Sønderborg – Aarhus – Thisted. 
Der er et årsmøde i partnerskab for vestkystturisme, hvor HB er inviteret til at deltage i en 
paneldebat i Ulfborg, hvor emnet er autocamperturisme med underpunkt: ”Hvordan 
navigerer vi i muligheder og udfordringer.” Vestkystturismens samarbejde omfatter 9 
kommuner langs den jyske vestkyst 

. 
7. GM foreslog, at der kunne blive stemmeoplæsningsmuligheder på artiklerne på 

hjemmesiden. Der er en enkelt mulighed ved at downloade et program, så det kan lade sig 
gøre. PF vil prøve at gøre opmærksom på denne løsning på siden. 
 

8. Arbejdet med emnet er i gang og der vil komme et oplæg på generalforsamlingen. 
 

9.  ACR vil henvise til det introduktionsmateriale, som er på DCU’s hjemmeside. 
 

10. JN fremlagde årsregnskabet for 2023. Formuen udgør ca. 1. års budget, hvilket HB fandt 
passende. Ligeledes blev der forelagt et budget for 2024. Dette blev tilrettet med de 
ønsker, som bestyrelsen havde. HB foreslog, at kontingentet for 2025 øges il 10 kr. på 
medlem i foreningerne.   

 
11. PF bad de nye medlemmer om at tilsende ham oplysninger om dem selv til 

bestyrelsessiden på hjemmeside. 
 

12. Intet. 
 

13. Den 27. april kl. 10 som formøde til GF på DCU i Odense. 
 
 
Referent 
Jørgen Nielsen 

 
 


